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1. Mötets öppnande  Kalle Eriksson öppnade mötet. 

2. Val av justerare  Rebecca och Maja valdes till justerare. 

3. Mötets behöriga 
utlysande  Mötet var behörigt utlyst. 

4. Adjungeringar  Emmy Norberg 

5. Fastställande av 
föredragslista  Föredragslistan godkändes. 

6. Närvaro 

Kalle Eriksson 
Tim Ekström Lundemo 
Ola Andersson 
Daniel Wallin  
Erik Johansson 
Maja Rosén 
Randy Youssef 
Rebecca Persson 
Ludvig Petersson 

7. Föregående 
mötesprotokoll  Föregående mötesprotokoll godkändes. 

8. Avstämning 
föregående möte 

Randy: Han ska inventera revärer och märken samt 
ha möte med revisorerna angående 
skattedeklarationerna.  
OK 
 
Maja: Hon väntar på svar från LinTek och ska få en 
AMO-utbildning nästa vecka.  
OK 
 
Rebecca: Hon fortsätter söka utskott där 
ansökningen stänger nästa vecka på onsdag. Hon 
ska sedan börja kika på alla sökanden.  
OK 
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Daniel: Han fortsätter med allmänt arbete kring sin 
post och ska ha infolunch med 
klassrepresentanterna. 
Infolunchen uppskjuten, men i övrigt OK. 
 
 
Tim (näringsliv): Han ska ha möte med 
näringslivsrådet och kolla på eventuella sponsorer 
till våra väskor. 
OK 
 
Tim (rekrytering): Han ska söka utskott likt Rebecca.  
Dem två kommer eventuellt att sitta tillsammans 
senare och kika igenom alla sökanden.  
OK 
 
Ludvig: Han ska kolla upp beställning av väskor, fixa 
en enkät för att söka styrelsen samt skapa någon 
typ av guidelines för tävlingen av en ny logga. 
OK 
 
Erik: Han ska ha första utskottmötet med EDGB.  
OK 
 
Vilma: Hon ska gå på OR-N möte, hålla tal på 
Femmans fest och gå på ITN möte.  
Ej närvarande. 
 
Kalle: Han ska börja kika på fika till pluggfrukosten 
samt  boka TP2 till sektionens kommande 
höstmöte. 
OK 

9. Projektledare LOGIN  Erik: Han har fått in svar från företag så på fredag 
bör den delen vara slutställd.  

10. General Familjen 

Emmy: Familjen har intervjuer i full gång och 
budget har tagits fram. Det finns lite detaljer kvar i 
redovisningen men det kommer att lösa sig. 
Outning av baby-general/kassör planeras i sal, 
vanliga begränsningar gäller.  
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11. Event 
Rebecca: Hon har sökt utskott och ska kontakta 
dem som inte har svarat och börja dra igång med 
möten.  

12. Kassör 

Randy: Han har fått spons från LinTek och fakturan 
är skickad. Han behöver se över fakturan från ICA 
efter pluggfrukosten. Allakando har betalat för sin 
artiken på sektionens hemsida. Han väntar på 
fakturan för ovvarna och skattedeklarationer har 
skrivits på.  

13. Marknadsföring 
Ludvig: Han mailar med Allakando om ännu en 
artikel och ser även över guidelines med ny logotyp 
för sektionen.  

14. Näringsliv och alumn 

Tim: Han har haft NA möte för eventuell reklam 
från sveriges ingenjörer. Detta skulle i sådana fall 
publiceras på någon av sektionens sociala medier 
för ungefär 1000kr. Arbetet med att starta utskott 
fortsätter.  

15. Arbetsmiljöombud 

Maja: Hon har inte så mycket just nu, men ser över 
vad som kan göras med 1000 kr. Eventuella förslag 
hade kunnat vara något träningspass eller se över 
potentiella samarbeten med något gym.  

16. Ordförande 

Vilma: Hon var ej närvarande. 
 
Kalle: Han ska boka sal samt titta på alternativa 
mackor till pluggfrukosten. Han ska även se över 
antalet märken och revärer inför ovveinvigningen.  

17. Rekrytering  Tim: Han har fortsatt arbetet med utskottet och 
han ska kontakta de som ej svarat. 

18. 
Studienämndsordförande 

Daniel: Han har haft möte med 
programplansgruppen och ska planera inför 
kursutvärderingar.  
Diskussioner var bland annat utveckling av 
KTS-programmet och att man ska se över om man 
kan kräva att ha kurser på svenska. 
 
Ola: Han har gjort samma sak som Daniel. 

19. Övriga frågor  Gruppen diskuterar om vi ska ha nästa kvällsmöte 
om 2 veckor då det ligger samtidigt som omtenta-p.  
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Beslutet blev att diskutera frågan på nästa 
lunchmöte.  
 

20. Att göra till nästa 
möte 

Rebecca: Uppstartsmöte med utskottet. 
 
Maja: Ta kontakt med ett gym, AMO råd. 
 
Erik: Fortsätta EDGB arbetet. 
 
Ludvig: Fixa med logotypen, beställa lith märken. 
publicera alcando artikeln på hemsidan. 
 
Randy: Lösa problemet med fakturan för 
pluggfrukosten. Väntar på att sponsen från lintek 
ska anlända. Betalningarna för kick-offen på 
Knäppingen ska ses över.  
 
Tim NA: Arbetet med utskottet fortsätter.  
 
Tim Rek: Arbetet med utskottet fortsätter, möte 
med rekryteringsansvarige på lintek. 
 
Kalle: Ordförandemöte, loggan, frukost 
 
Daniel: Intro lunch för nya klass representanter. Ska 
kontakta examinatorer. Ska ha PPG möte och UR-N 
möte.  
 
Ola: samma som Daniel + FUM möte 

21. Nästa möte 
Nästa träff:  
Nästa lunchmöte är: 2020-10-14 
Nästa kvällsmöte är: 2020-10-21 

22. Mötets avslutande  Kalle Eriksson avslutade mötet. 
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Protokoll fört av: Justering: 

 
Tim Ekström Lundemo  Kalle Eriksson   
 
……………………………………   ……………………………………. 
 

 
Maja Rosén 

 
…………………………………… 

 
 

Rebecca Persson 
 

…………………………………… 
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